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PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 22 iunie 2022, în şedinţa extraordinară a  

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 
 

 Lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
din data de 22 iunie 2022 se desfăşoară prin mijloace electronice de 
comunicare, utilizând o platformă online de videoconferință, începând cu 
orele 1430. Prin Dispoziţia Preşedintelui Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
nr.110 din 17.06.2022 a fost convocat Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud în 
şedinţă extraordinară la data de 22 iunie 2022, orele 1430. Consilierii judeţeni 
au fost convocaţi în scris, prin invitaţie, telefonic şi prin mass-media. 

Anunţul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afişat la sediul 
instituţiei şi pe site-ul www.portalbn.ro.   

 

* 
Ședința extraordinară a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud este 

condusă de doamna vicepreședinte Tabără Camelia, iar prezența este făcută 
prin apel nominal.  

La ședință sunt prezenţi 29 de consilieri judeţeni, după cum urmează: 
doamna Tabără Camelia - vicepreședinte, domnul Kecskés-Simionca Tiberiu-
Ciprian - vicepreședinte, domnul Antal Attila, domnul Bertel Doru, doamna 
Calo Viorica, domnul Cârlig Cristian-Costel, doamna Cîrcu Mirela-Maria, 
domnul Coman Samuel-Leon, doamna Darabont Emiliana-Cristina, domnul 
Dedean-Bortăș Ioan, domnul Demian Ioan-Alin, doamna Duca Simona-Elena,  
domnul Filipoiu Augustin-Florinel, domnul Forai Mihael-Simion, domnul Galeș 
Florin-Grigore, domnul Ganea Octavian-Mihai, domnul Lupșan Nicolae-
Grigore, domnul Manea Angelo-Aurelian, domnul Marica Marius-Macedon, 
domnul Moldovan Florin-Cristian, domnul Pintea Vasile-Lucian, domnul Pop 
George, domnul Rus Dorin-Octavian, domnul Rus Marin-Vasile, domnul Rus 
Romulus-Virgil, domnul Sbîrciu Călin, domnul Scuturici Gheorghe, doamna 
Sigmirean Doina-Maria și doamna Ulecan Maria.   

Lipsește de la ședință domnul președinte Emil Radu Moldovan și 
domnul consilier județean Puica Vasile.  

* 
Participă la ședință doamna Alexandrina-Crina Borș - Secretarul general 

al județului. 
* 

http://www.portalbn.ro/
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 De asemenea, sunt prezente persoane din cadrul aparatului de 
specialitate al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud: doamna Butta Elena - 
director executiv, domnul Ceclan-Oprea Ciprian - director executiv, doamna 
Hasnăș Veronica - șef serviciu, domnul Borgovan Paul Ioan - șef serviciu, 
doamna Borșa Luminița - șef birou, doamna Palade Ionela-Crina - consilier 
superior, domnul Spân George - Marian - consilier principal și doamna 
Neamțiu Oana-Ancuța - consilier cabinet președinte.  

* 
 (Ora 1430) 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Bună ziua, tuturor! Bun venit la ședința extraordinară a consiliului 

județean din luna iunie. Cu permisiunea dumneavoastră, o să încep cu 
prezența. 

(Se efectuează apelul nominal al consilierilor județeni.) 
Din totalul de 30 de consilieri județeni sunt prezenți 29, fiind astfel 

îndeplinite prevederile legale pentru buna desfășurare a ședinței 
extraordinare a consiliului județean.   

Proiectul ordinii de zi: 
1. Proiect de hotărâre nr.IX/13543 din 16.06.2022 privind 

actualizarea valorii totale a proiectului „Creşterea eficienţei 
energetice a Secțiilor externe ale Spitalului Județean de Urgență 
Bistrița, situate pe str.Alba Iulia, nr.7, Bistrița, județul Bistrița-
Năsăud” cod SMIS 117755, aprobat prin Hotărârea Consiliului 
Județean Bistrița-Năsăud nr.131/2018 
Inițiator: Camelia Tabără – Vicepreședinte al Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

 
2. Proiect de hotărâre nr.IX/13547 din 16.06.2022 privind 

aprobarea depunerii și cofinanțării proiectului „Sprijin pentru 
pregătirea Aplicației de finanțare și a documentațiilor de atribuire 
pentru Dezvoltarea și Modernizarea Sistemului de Management 
Integrat al Deșeurilor din Județul Bistrița-Năsăud” în vederea 
finanțării prin POIM 2014-2020 
Inițiator: Camelia Tabără – Vicepreședinte al Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

* 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Intervenții? Nu sunt. O să vă rog să votați ordinea de zi.       
Cu 29  de voturi „pentru”, ordinea de zi a fost aprobată.  
(Au votat verbal cu „pentru”, următorii consilieri județeni: doamna Calo 

Viorica, domnul Cârlig Cristian-Costel și domnul Coman Samuel-Leon.) 
Mulțumesc. 
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* 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
1.  Proiect de hotărâre nr.IX/13543 din 16.06.2022 privind 

actualizarea valorii totale a proiectului „Creşterea eficienţei 
energetice a Secțiilor externe ale Spitalului Județean de Urgență 
Bistrița, situate pe str.Alba Iulia, nr.7, Bistrița, județul Bistrița-
Năsăud” cod SMIS 117755, aprobat prin Hotărârea Consiliului 
Județean Bistrița-Năsăud nr.131/2018 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții?  
Viorica Calo: - consilier județean - 
Dacă îmi dați voie? 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Da, doamna Calo. 
Viorica Calo: - consilier județean - 
Mulțumesc, doamna vicepreședinte. Deci, ieri am avut o intervenție, 

bănuiesc că dumneavoastră nu m-ați auzit, restul sigur nu, pentru că 
bănuiesc că mi s-a luat internetul, pe care nu îl am nici acum, și am încercat 
ceva tertipuri aici pe telefon și văd că merge. Sper să nu vorbesc iar singură.  

Deci, am pus o întrebare, și îi mulțumesc doamnei de la consiliul 
județean că m-a sunat și m-a lămurit în privința cheltuielilor diverse și 
neprevăzute. Mi s-a părut o sumă foarte mare, dar dânsa m-a lămurit că se 
poate ca 20% din valoarea lucrării, să se pună la cheltuieli diverse și 
neprevăzute această sumă. Atât am vrut să spun. Mulțumesc și votez pentru.  

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Da, mulțumesc și eu. Vă rog să votați. 
Cu 29  de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre  a fost adoptat. 
(Au votat verbal cu „pentru”, următorii consilieri județeni: doamna Calo 

Viorica, domnul Cârlig Cristian-Costel și domnul Coman Samuel-Leon.) 
Mulțumesc.  

* 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 

  2. Proiect de hotărâre nr.IX/13547 din 16.06.2022 privind 
aprobarea depunerii și cofinanțării proiectului „Sprijin pentru 
pregătirea Aplicației de finanțare și a documentațiilor de atribuire 
pentru Dezvoltarea și Modernizarea Sistemului de Management 
Integrat al Deșeurilor din Județul Bistrița-Năsăud” în vederea 
finanțării prin POIM 2014-2020 
 Comisia economică - aviz favorabil 
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Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
 Dacă sunt intervenții?  
Viorica Calo: - consilier județean - 
Dacă îmi dați voie, tot mie? 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Da, doamna Calo. 
Viorica Calo: - consilier județean - 
Mulțumesc mult. Ieri nu am mai apucat să vorbesc la subiectul acesta și 

trebuie să-mi spun oful, și cred că nu e numai al meu, cred că e oful mai 
multor oameni din oraș și nu numai. De obicei, suntem anunțați într-adevăr 
când vine să ne ridice gunoiul. Astăzi, trebuia să ridice pubelele galbene. 
Vreau să spun că este ora 3 imediat și încă nu s-au ridicat, pe anumite străzi. 
Am venit spre casă, că am fost în oraș și am văzut că sunt ridicate o parte, și 
o parte nu. După aceea, se zice că trebuie să predăm noi, noi cetățenii care 
plătim către Supercom și ADI Deșeuri, că am primit niște pungi, acum 2 
săptămâni, niște pungi albastre și verzi, și noi trebuie să selectăm. Ok. Păi, 
atunci, dacă s-a ridicat costul la salubritate și noi facem selecția, pun și eu o 
întrebare, dacă este bine? Ok, este bine să faci selecție din start, dar, atunci, 
la ce au mai ridicat costurile? Mai am o întrebare. De exemplu... scrie așa: 
„se construiesc 5 centre de colectare a deșeurilor voluminoase și menajere 
periculoase”. Cuvântul „periculoase”, ce înseamnă? Deci gunoi menajer 
periculos. Ce înseamnă „periculos”?             

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Da, o să vă răspund eu, doamna Calo, dacă nu o să cerem și colegei de 

la compartimentul de specialitate. Deci, practic începând cu 1 iunie, se 
implementează Regulamentul de salubritate, pe care noi l-am votat luna 
trecută. Ziua de miercuri am văzut și eu că este declarată zi de pubelă 
galbenă pentru Bistrița, presupun că există o zonare și o planificare. Cu 
siguranță durează până când și cetățenii învață, și fluxurile se închid și se 
armonizează, poate că mai sunt disfuncții. Dar, orice fel de problemă și de 
sesizare, e bine-venită, o aducem la cunoștința ADI-ului, a operatorului, ca să 
se optimizeze, practic am intrat pe legislația în vigoare. Trebuie colectat pe 4 
fracții, și nu de asta plătim. Plătim pentru că sunt costuri mai mari, sunt mai 
multe activități, e cantitatea de deșeuri mai mare și vreau să vă spun că 
deșeurile periculoase, practic permanent se actualizează și în funcție de 
legislația europeană, care ne obligă să colectăm, să intrăm pe conceptul de 
economie circulară. Deșeuri periculoase, îmi șoptește colega mea, că sunt 
bateriile, uleiurile uzate. În general toate deșeurile sunt clasificate pe diverse 
coduri. Dar, ceea ce votăm noi astăzi, sunt toate documentațiile pentru 
îmbunătățirea acestui sistem, să se modernizeze și să se optimizeze tot ce 
înseamnă această procesare a deșeurilor.            

 



5 

 

Viorica Calo: - consilier județean - 
Eu vă mulțumesc foarte mult pentru răspuns, am să votez „da”, nu cu 

tot sufletul, dar, sper cum ați spus și dumneavoastră, sper că o să ajungem o 
dată la normal, să nu... eu de exemplu, spun clar cu pubela galbenă, care 
este plină, cred că de vreo lună și ceva este plină și nu s-a ridicat încă. Eu 
abia aștept, și o să mă duc mai târziu să vedem dacă s-au ridicat aceste 
pubele galbene. Să dea Dumnezeu să fie așa cum spuneți dumneavoastră, că 
toți ne dorim să fie curată zona unde stăm, și curat orașul, și curate 
comunele în care stăm. Mulțumesc mult. 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
 Da, mulțumesc și eu. Vă rog să votați. 
Cu 29  de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre  a fost adoptat. 
(Au votat verbal cu „pentru”, următorii consilieri județeni: doamna Calo 

Viorica, domnul Cârlig Cristian-Costel și domnul Coman Samuel-Leon.) 
Mulțumesc. 

* 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Mulțumesc mult de tot. Am primit documentele pentru săptămâna 

viitoare, urmează să ne întâlnim vineri și luni în comisii și marți în ședința 
ordinară. O zi frumoasă în continuare! La revedere! 

* 
Declar închise lucrările ședinței. (Ora 1442) 

 

* 
Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 
 
 

           VICEPREŞEDINTE,      SECRETARUL GENERAL AL JUDEŢULUI, 
             CAMELIA TABĂRĂ               ALEXANDRINA-CRINA BORȘ 
 
 
 
 
 
 
 
Aprobat în ședința ordinară a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din data de ___.07.2022 
 
 
 
 
 
Verificat: Director executiv, Butta Elena ______  
 
Întocmit: Consilier superior, Palade Ionela-Crina ________ 


